

香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong 電話 Tel +852 2732 3188 傅真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

Ref. No.: 2019 / 071 22-July-19



Joint Business Community Luncheon
The Honourable Mrs Carrie Lam Cheng Yuet-ngor,
Chief Executive of the HKSAR

午餐會演講嘉賓: 行政長官林鄭月娥女士

31 October 2019 (Thursday) 12:00nn - 1:30pm

Grand Hall, Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心大會堂

HKSAR Chief Executive, the Honourable Mrs Carrie Lam Cheng Yuet-ngor, will deliver her Policy Address to the Legislative Council in October.

We are deeply honoured that the Chief Executive has accepted our invitation to speak to the Hong Kong business community at this joint luncheon, which will be held on 31 October 2019 (Thursday). Attendees will be able to hear Mrs Lam discuss the reasoning behind the priorities in her Policy Address, and learn more about her initiatives to tackle key issues such as housing, land supply, the labour market and the environment, and her plans for improving Hong Kong's competitiveness in the year ahead.

Companies wishing to reserve a table (HK\$11,600 for 10-12 pax) will have priority bookings in prime table locations.

Fee : HK\$11,600 per table (10-12 pax)

HK\$850 per seat (member)

HK\$1,320 per seat (non-member)

Language : English

Enquiry: Ms Linne Sun (Tel: 2732 3116)

香港特別行政區行政長官林鄭月娥女士將於 2019 年 10 月向立法會發表其施政報告。

我們十分榮幸邀請到特首於 2019 年 10 月 31 日(星期四)與工商業界進行午餐會演講,會員於是次午餐會可詳細了解特首施政報告方針,以及她來年對房屋、土地供應、勞動市場、環境及香港競爭力等問題上的策略理念。

訂座一席(每席 10-12 位;港幣 11,600)的公司將優先安排較佳位置。座位有限·先到先得·敬請各會員盡早報名訂座。

費用 : 港幣 11,600/席 (10-12 位)

港幣 850/位 (會員)

港幣 1,320/位 (非會員)

語言 : 英語

查詢 : 孫凌奕小姐 (電話: 2732 3116)

Ms Crystal Ngai (Tel: 2732 3111)	魏偉玲小姐 (電話:2732 3111)
CE LUNCHEON REPLY FOR	RM 行政長官午餐會回條
To: MRD, Federation of Hong Kong Industries Fax: 272	1 3494; Email: linne.sun@fhki.org.hk/crystal.ngai@fhki.org.h
I would like to reserve 茲預訂行政長官午餐會:	(Booking Deadline 報名截止日期: 4/10/2019)
□ corporate table(s) 席 (10-12 persons 位) X \$11,600 =	
□ seat(s) 位 (member 會員) X \$850 =	
□ seat(s) 位 (non-member 非會員) X \$1,320 =	
Name 姓名:	Post 職位:
Company 公司:	Contact Person 聯絡人:
Email 電郵: Tel 電話:_	Fax 傳真:
* Please make cheques payable to 'FEDERATION OF HONG KONG INDUSTRIES'支票抬頭請填「香港工業總會」	